



Terms and Condition of the Oman Arab Bank VISA Credit Card Campaign - Hypermax

شروط وأحكام حملة بطاقات VISA الائتمانية من بنك عمان العربي - هايبرماكس

1. The OAB Visa credit cards eligible for this campaign are VISA Infinite, Platinum, Gold, and Classic.
2. 20% instant discount on food items at Hypermax
3. The campaign is valid for transactions done at Hypermax during the Campaign from 6-8 Nov 2025 (3 days).
4. Customers will get the discount from Hypermax directly.
5. Minimum Purchase OMR 15
6. The maximum OMR 10 only
7. Oman Arab Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign, in whole or in part, at any time without prior notice. Any changes will be communicated through appropriate channels.
8. Transactions that are reversed or disputed will not be considered eligible for the campaign. Fees/charges levied on the card do not qualify for this campaign.
9. By participating in this campaign, cardholders agree to abide by these terms and conditions.
10. Oman Arab Bank shall not be liable for any loss or damage arising directly or indirectly from the campaign, including but not limited to any financial loss or damage caused by the use or misuse of the cashback.
11. These terms and conditions are governed by the laws of the Sultanate of Oman. Any disputes arising out of or in connection with these terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Sultanate of Oman.
12. For any inquiries or assistance related to the campaign, cardholders can contact OAB's Fil Khidma Call center at +96824754444.

١. بطاقات فيزا الائتمانية من بنك عُمان العربي المؤهلة لهذه الحملة هي فيزا إنفينيت، وبلااتينيوم، وذهبية، وكلاسيكية.
٢. خصم فوري ٢٠٪ على المواد الغذائية في هايبرماكس.
٣. الحملة سارية على المعاملات التي تتم في هايبر ماكس خلال الحملة من ٦ إلى ٨ نوفمبر ٢٠٢٥ (٣ أيام).
٤. سيحصل العملاء على الخصم مباشرة من هايبر ماكس.
٥. الحد الأدنى للشراء ١٥ ريالاً عُمانياً.
٦. الحد الأقصى ١٠ ريالاً عُمانية فقط.
٧. يحتفظ بنك عُمان العربي بالحق في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة، كلياً أو جزئياً، في أي وقت دون إشعار مسبق. سيتم الإبلاغ عن أي تغييرات عبر القنوات المناسبة.
٨. لن تُعتبر المعاملات الملغاة أو المتنازع عليها مؤهلة لهذه الحملة. الرسوم/التكاليف المفروضة على البطاقة غير مؤهلة لهذه الحملة.
٩. بالمشاركة في هذه الحملة، يوافق حاملو البطاقات على الالتزام بهذه الشروط والأحكام. ١٠. لن يكون بنك عُمان العربي مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر ناتج بشكل مباشر أو غير مباشر عن الحملة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، أي خسارة أو ضرر مالي ناتج عن استخدام أو إساءة استخدام الاسترداد النقدي.
١٠. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين سلطنة عُمان. أي نزاعات تنشأ عن هذه الشروط أو تتعلق بها تخضع للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم سلطنة عُمان.
١١. لأي استفسارات أو مساعدة تتعلق بالحملة، يُمكن لحاملي البطاقات التواصل مع مركز اتصال "في الخدمة" التابع لبنك عُمان العربي على الرقم +٩٦٨٢٤٧٥٤٤٤٤.